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Z Obecního domu 

Příloha č. 2 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2011 

 

Plesová sezona 

Z vydařeného plesu obce Ludgeřovice 

Konal se v robotu 8.ledna 2011 a byl už devátý v nepřetržité řadě obecních lesů 
v sále Obecního domu. Jako všechny minulé, byl i ten letošní zcela vyprodán. Sál i 
„peklo“ v suterénu byly hezky vyzdobeny, výborně hrála hudba TNT vedená panem 
Pavlem Růžou, pěkné předtančení na vysoké republikové úrovni předvedl už u nás 
dobře známý pár Simona Havlíková a Pavel Štika, strhující bylo vystoupení orientální 
tanečnice Latifah a jako obvykle tombola byla díky dlouhé řadě místních sponzorů 
velmi bohatá. Nálada v sále byla výborná, zábava družná, prostě ples, jak má být. 
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Z mysliveckého plesu 

Konal se v sále Obecního domu 15. ledna 2011. Pořádalo už tradičně Myslivecké 
sdružení Ostříž. Tombola plná zvěřiny, pořadatelé v mysliveckých uniformách, 
zvěřinový guláš a hezké vystoupení hornistek a hornisty - studentů Střední lesnické 
školy v Hranicích v lesáckých uniformách dávaly plesu tu správnou atmosféru.   
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Z tradičního farního plesu 

Konal se v pátek 21.1.2011 v Obecním domě, byl vyprodaný do posledního místečka 
v sále i ve vinárně. Velmi bohatá byla tombola, které vévodil obrovský, hezky 
vypečený bochník chleba dokonce s nápisem FARNÍ PLES.  Předtančení 
standardních a latinskoamerických tanců páru Jitka Pokorná, Vojtěch Malý (oba 
mimořádně vysocí, štíhlí, elegantní), bylo krásné. Velký úspěch měly se svým 
vystoupením i malé ludgeřovické mažoretky ze skupiny PADIS. Mezi účastníky plesu 
byli i starostové obcí Ludgeřovice a Markvartovice pánové Mgr. Daniel Havlík a Petr 
Pastrňák se svými manželkami. Taneční parket byl plný už od první hrané série.  Byl 
to pěkný veselý ples. 
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Z plesu TJ Ludgeřovice 

Zdejší plesy TJ mají už desítky let dlouhou tradici. Ten letošní se konal v Obecním 
domě 22.1.2011. Obdobně jako všechny tři předcházející plesy letošní sezony, byl i 
tento beznadějně vyprodán. Byl to ples sportovců, věkovým složením přítomných 
hodně mladý, bezstarostně veselý, vládla zde dobrá pohoda. 

Na snímcích: 

- krátká porada pořadatelů těsně před zahájením, 

- z krásného předtančení páru Simona Havlíková, Pavel Štika, 

- předseda TJ Ludgeřovice pan Helmut Šafarčík s aktéry předtančení, 

- momentky ze sálu. 
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Z plesu mladých 

Konal se v sále Obecního domu 28.1.2011.  Všichni přítomní a také organizátoři 
Vojtěch Macošek a spol. byli opravdu mladí. Byl to pokus obnovit přerušenou tradici 
zábav s tancem pro mládež v naší obci, které zde v posledních letech zcela chybějí. 
Ples byl pojat jako diskotéka v hlubokém přítmí, se zamlžením sálu a s intensivními 
barevnými světelnými efekty, tak jak to současní mladí mají rádi. Bavili se sympaticky 
a hodně vesele. Jen mladíkům se jaksi nechtělo tancovat (možná, že neabsolvovali 
taneční), tak si děvčata musela na parketu většinou vystačit sama.  
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Z dětského maškarního karnevalu  

Pořádala v Obecním domě 30.1.2011 Mateřská školka Hlučínská ulice. Všechny 
přítomné, tj. děti, jejich rodiče a prarodiče krásně bavil pan „Hopsalín“. Děti jej dobře 
znají z minulých let, velmi jej milují a on to s nimi opravdu umí.  Podle jeho pokynů 
tančili, cvičili, soutěžili a zpívali jako o život všichni, děti i dospělí. Bylo to krásné 
uvolněné odpoledne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Z plesu firmy HP TREND 

Konal se v Obecním domě 5.2.2011 a to ve velkém stylu. Hrály dvě hudby. Krásné 
předtančení obstaral zde už dobře známý pár Sabina Klochová, Vojtěch Pařík. 
Vzrušující bylo i ohňové vystoupení skupiny ze Šumperka. Dámy se předvedly 
v zajímavých módních kreacích. Pilně se tancovalo už od samého počátku. Prostě 
krásný, veliký bál. 
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Z plesu mladých hasičů 

V sobotu 12. února 2011 se v sále Obecního domu sešla opravdu hodně mladá 
společnost. Slečny a mladíci pravděpodobně preferují zábavu v hodně pozdních 
hodinách, protože ve 20 hodin, kdy plesy obvykle začínají, byl sál poloprázdný. Lidé 
ještě další dvě hodiny postupně přicházeli, takže místa u stolů v sále se zcela 
zaplnila až kolem 22. hodiny. Hudba byla ze všech dosavadních zdejších letošních 
plesů největší (čtyři muzikanti), pilně a krásně hrála, ale téměř dvě hodiny po začátku 
plesu stále ještě taneční parket byl, kromě vystoupení šestičlenné taneční skupiny 
studentek z Ostravy,  úplně prázdný, nikdo si ještě nezatancoval. Přitom zábava u 
stolů v sále vůbec nevázla, naopak bylo zde příjemně a hodně veselo – mladí se 
dnes prostě baví jinak. 
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Z večírku Klubu důchodců Ludgeřovice 

Konal se 19. února 2011. Vedle tance (členové klubu jsou ve velké většině velmi 
pilnými tanečníky)  a bohatého pohoštění si 120 účastníků večírku vychutnalo také 
zajímavou ukázku orientálních tanců od paní Markéty Dintrové. Vrcholem večera 
ovšem byla velmi bohatá tombola. Většinu ze 126 cen přinesli do tomboly sami 
účastníci večírku, šťastných výherců bylo opravdu hodně. Večírek začal v 17 hodin a 
dobrá zábava vydržela až do půlnoci. 
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Z karnevalu pro děti 

Konal se 20. února 2011, pořadatelem bylo SRPDŠ ludgeřovické školy. Sál byl zcela 
zaplněn dětmi v nejrůznějších karnevalových kostýmech, jejich rodiči a prarodiči. 
Všichni si jaksepatří užívali veselých soutěží, tancování, tomboly, bohatého bufetu. 
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Z hasičského bálu 

Konal se v sále Obecního domu 26. února 2011. Ludgeřovičtí hasiči mají v naší 
obci v pořádání plesů nejdelší tradici, která sahá až do počátku 20. století. 
Letošní bál zahájil, stejně jako v minulých několika letech osvědčený hlavní 
pořadatel v hasičské uniformě pan Richard Lange. Hned po zahájení začali 
účastníci bálu pilně a s velkou chutí tancovat, hrála jim k tomu hudba z Dolního 
Benešova. Velký úspěch mělo vystoupení půvabné Marty z Ostravy -  tanečnice 
orientálních břišních tanců. Plesající byli všech věkových skupin, všichni se dobře 
bavili.  
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Z příjemného odpoledne pro seniory a invalidy v Obecním domě 4. března 2011 

Pod heslem „Ještě nejsme tak staří“ akci za přispění mnoha sponzorů pořádal už 
podruhé pan Jaroslav Robenek. Pro všechny, kteří se sem přišli pobavit, bylo 
připraveno občerstvení, k tanci i poslechu hrála hudba, ukázky standardních i 
latinskoamerických tanců nádherně předváděl pár Kateřina Krakuvková a Daniel 
Jurča. Nechyběla bohatá tombola a zajímavé vědomostní soutěže.  Škoda, že pro 
karanténu nemohli přijet klienti rehabilitačního ústavu z Hrabyně, kteří bývají na  
akcích pořádaných panem Robenkem pravidelnými hosty.  
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Z plesu fotbalistů TJ Ludgeřovice 

Konal se v Obecním domě 12.3.2011. Ve vchodu vítala návštěvníky krásná 
květinová výzdoba. Někteří pánové byli neobyčejně galantní, dokonce se velmi 
hluboko skláněli k nohám partnerek.  Jiní ovšem dávali přednost řečem o fotbale.  
Pojízdný bohatě zásobený bufet nabízely půvabné barmanky. Nechybělo stejně 
dobře zásobené „peklo“.  Na hezky vyzdobeném podiu hrála početná hudba (čtyři 
muzikanti + zpěvačka). Všechny zaujala hodně bohatá tombola, o lístky do ní byl 
proto veliký zájem.   

Předseda TJ pan Helmut Šafarčík spolu s předsedou fotbalového klubu TJ panem 
Jiřím Vjačkou na plese slavnostně vyhlásili výsledek ankety o nejlepšího fotbalistu TJ 
za rok 2010, tím je sympatický Roman Fejerčák, který už třetím rokem hraje v 
základním kádru mužstva TJ Ludgeřovice krajskou soutěž I.A třídy. Mezi prvními 
gratulanty byla i jeho krásná partnerka. 
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Ve vinárně nabízeli míchané drinky členové skupiny „Captain Morgan“. Jeden z nich 
ve výrazném historickém kostýmu přitahoval pozornost návštěvníků svým dámským 
doprovodem a truhlou na poklady, ze které nabízel drobné dárky. 

Také se pochopitelně hodně tancovalo. Atmosféra v sále byla výborná, byl to 
opravdu vydařený bál. 
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Z josefovské zábavy 

Konala se v sále Obecního domu 19.3.2011. Pořádalo SRPDŠ při Základní škole 
Ludgeřovice. Oblečením dam, programem, bohatou tombolou i celkovou atmosférou 
to byl klasický ples, ovšem už trochu s vůni jara. Hned u vstupu do sálu dostal každý 
účastník od pořadatelů skleničku pálenky, dámy čerstvý tulipán. Po zahájení 
ředitelkou školy Mgr. Helenou Piprekovou předvedly přítomným své umění 
Ludgeřovické mažoretky. Když pak začala hudba, pustili se přítomní pilně do 
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tancování už od první skladby, a protože byla v sále všechna místa obsazená, bylo 
plno i na tanečním parketu. 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Z akademie ludgeřovické základní školy v Obecním domě 

Konala se 24.3.2011 a byla mimořádně vydařená. Učitelé základní školy vymysleli a 
s žáky nacvičili přes dvacet skupinových vystoupení inspirovaných pohádkami,  
sportem, televizními programy a podobně. Všechna vystoupení byla vydařená, dobře 
doplněná hudbou a uvedená videem s exotickými zvířaty komentujícími každé 
začínající. O každém končícím vystoupení proběhl na promítacím plátně seznam 
účinkujících.  Rodiče a další rodinní příslušníci žáků školy zaplnili sál k prasknutí, 
všem se program akademie moc líbil a  dávali to aplausem řádně najevo.  
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Akademie po půldruhé hodině vyvrcholila závěrečným nástupem všech účinkujících. 
Bylo jich tolik, že se jen taktak směstnali na jeviště a prostor pod ním. Všichni zpívali 
a tančili a publikum s nimi. 

Nakonec nastoupil, pozdravován všemi v sále, na jeviště celý učitelský sbor jehož 
členové program vymysleli a s žáky nacvičili. Za všechny jim poděkovala ředitelka 
školy Mgr. Helena Pipreková. 

Je potřeba dodat, že na úspěchu akce se významně podíleli i rodiče vystupujících 
žáků. Bez jejich pomoci by například pořízení tak velkého počtu a tak zajímavých a 
náročných kostýmů a rekvizit pro jednotlivá vystoupení nebylo vůbec možné. 
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Výše uvedenou školní akademii skončila plesová sezona. 
 
Z oslavy Svátku matek v Obecním domě 

Konala se 7.5.2011. Všem maminkám přišli gratulovat starosta Mgr. Daniel Havlík a 
místostarosta Mgr. Pavel Lokaj. Svým hezkým vystoupením všechny potěšily děti 
z ludgeřovické mateřské školky na Hlučínské ulici.  

Gratulovali i herci z divadel v Ostravě a Opavě Zdeňka Mervová, Petr Soos a Oldřich 
Kolovrat. Vystoupili s pásmem povídání o ženách a maminkách a se světoznámými 
šlágry z operet a muzikálů.  

Všichni v sále se dobře bavili. 
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Z tradiční burzy dětského oblečení a příslušenství v Obecním domě 

Konala se 14.5.2011 a byla vydařená. Nabízeného zboží, zejména oblečení, byl 
velký výběr a zájemců o ně přišlo také dost.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z tradičního setkání seniorů s vedením obce 

Letos se konalo 20.5.2011. Pozváni byli všichni občané obce, kteří letos oslaví 80 
nebo více let věku. V Ludgeřovicích v současné době žije 196 seniorů této věkové 
skupiny. Pozvání na setkání z nich přijalo a do sálu Obecního domu přišlo 71.  

Účastníky vítala dechovka pana Ondruše, při vstupu se podepsali do pamětní knihy 
obce. V sále se posadili k hezky vyzdobeným stolům s připraveným občerstvením. 
Starosta obce Mgr. Daniel Havlík a místostarosta Mgr. Pavel Lokaj všechny přivítali a 
pozdravili.  Slavnost byla zahájena gratulacemi, předáním dárků a přípitkem nejstarší 
občance obce paní Anastázii Krokrové, která letos, stále čilá a relativně zdravá, 
oslaví sto let od svého narození.  
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Pánové starosta a místostarosta pak všem seniorům v pořadí od nejmladšího po 
nejstaršího jednotlivě blahopřáli a předali krásné květiny. Druhým nejstarším 
seniorem v sále byl pan Bernard Dinter, ten letos oslaví své 93 narozeniny,  je 
druhým nejstarším mužem obce. 

Až do pozdního večera pak následovala družná beseda, nechybělo ani dobré jídlo a 
pití. 

Během setkání hrála hudba Muzikus z Kozmic a svými vystoupeními přítomné hezky 
pobavily děti z vrablovecké mateřské školky a folklorní skupina Vlašánky 
z Bohuslavic u Hlučína. 
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Klub důchodců Ludgeřovice oslavil Svátek matek 

Členové klubu se k oslavě sešli v sále Obecního domu 21.5.2011. Všechny ženy 
dostaly kytičku, o kulturní program se postaraly ludgeřovické mažoretky ze skupiny 
Padis. Tancovalo se při hudbě pana Štuska, nechyběly zákusky, výborná večeře a 
dobré vínečko.  
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Z 5. zasedání Zastupitelstva obce Ludgeřovice 

Konalo se v sále Obecního domu 8.6.2011. Přítomno bylo 18 zastupitelů. Na pořadu 
jednání byly například zpráva auditora o přezkumu hospodaření obce v roce 2010 a 
závěrečný účet obce za rok 2010.  

Zasedání začalo slavnostním aktem a to oceněním úspěchů sportovců, občanů obce 
Ludgeřovice, kterých dosáhli v roce 2010. Byli to: 

Irena Tchurzová – mistryně světa ve vzpírání ve své věkové kategorii, 

Jana Coufalová -  mistryně republiky v krasobruslení žaček; vybojovala stříbrnou 
medaili v zimní olympiádě dětí a mládeže České republiky, zvítězila v soutěži o Zlatý 
oříšek, kterou vyhlašuje Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy a Ministerstvo 
kultury pro nadané a šikovné děti, 

Petr Coufal – získal zlatou medaili v krasobruslení starších žáků na zimní olympiádě  
dětí a mládeže České republiky, 

Michal Hrubý – mistr světa v karate. 

Starosta a místostarosta obce jim gratulovali k úspěchům, poděkovali za šíření 
dobrého jména obce Ludgeřovice, předali pamětní listy a peněžní dary udělené 
Radou obce. 
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Ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Ludgeřovice 

Konalo se v sále Obecního domu 21.9.2011.  Hlavním bodem programu byl výběr 
varianty plánované výstavby rodinných domků na devítihektarovém obecním 
pozemku v území od ulice Vrablovecké pod bývalou vodárnou podél ulice U Rybníků.  

Potřebné územní studie v pěti variantách přítomným 17 zastupitelům a asi 30 
občanům představil jejich autor Ing. Arch. Dušan Rosypal z firmy DUPLEX s.r.o. 

Po delší diskusi zastupitelé rozhodli, že realizována bude varianta 5 (viz výřez 
z územní studie), která počítá s výstavbou 73 rodinných domků a 2 vilových domů.  

Výstavba domků se předpokládá po územních etapách, v příslušné části vždy po 
vybudování cest a inženýrských síti. Se zahájením se počítá už v příštím roce. 
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Z tradiční akce „jubilanti“ Klubu důchodců Ludgeřovice 

Konala se v sále Obecního domu 8.10.2011. Členům klubu, kteří letos dosáhli věku 
končícího číslici 5 nebo 0 gratulovali, předali malé dárky a připili na zdraví.  Až do 
pozdního večera pokračovala příjemná zábava s tancem, dobrým jídlem a veselou 
náladou. 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

Z krmášové zábavy v Obecním domě 

Konala se 12.11.2011, pořádala Obec Ludgeřovice. Tradice krmášů v naší obci není 
zdaleka tak živá jako v jiných obcích Hlučínska, např. v Bolaticích, Kravařích, Píšti 
atd. Projevilo se to na účasti, v sále zůstalo několik stolů volných. Zábava však 
v žádném případě nevázla, i peklo bylo v plné permanenci a při hudbě skupiny Styl 
se pilně a svobodně tancovalo, ta parketu na to bylo dost místa. 

K dobré náladě přispělo i hezké vystoupení taneční skupiny Slunečnice z Kobeřic. 
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Z vydařených tradičních vánočních trhů v Obecním domě 

Letos se konaly 26.11.2011, pořadatelem byla Obec Ludgeřovice. Prodejců, zboží i 
návštěvníků bylo mnoho, snad dosud nejvíce a i nabídka byla  dostatečně široká. 
Žáci a jejich učitelky,resp. učitelé, ze základní školy a z mateřských školek na 
Vrablovci a na ulici Hlučínská trhy moc hezky zpestřili svými vystoupeními.   
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Uršula Kluková a její hosté v Obecním domě 

Tato známá herečka veselých rolí a její hosté Jiří Bláha a Bohuš Matuš zde 
2.12.2011 provedli rozpustilou dvouhodinovou talk show s písničkami, která publikum 
určitě pobavila a nikoho nezarmoutila. Pořadatelem byla Obec Ludgeřovice. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Z mikulášské nadílky Klubu důchodců Ludgeřovice v Obecním domě 

Konala se 3.12.2011, sál byl čekateli na Mikuláše zcela zaplněn, Mikuláš přišel, 
dárky řádně rozdal a pak si s ostatními důchodci i zatancoval. 
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Divadlo v Obecním domě 

Divadelní skupina Orel Třebovice ve spolupráci s Charitou Hlučín zde 4.12.2011 
zahrála světoznámou komedii Oscara Wildeho „Jak je důležité míti Filipa“. Herci byli 
perfektní, měli zasloužený úspěch. 
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Z 8. zasedání zastupitelstva obce  

Konalo se v sále Obecního domu 7.12.2011. Přítomno bylo 15 zastupitelů, jejich 
jednání sledovali kromě zaměstnanců obecního úřadu jen 4 občané.  

Na začátku zastupitelé ocenili knihou a dvěma tisíci korunami dva dobrovolné dárce 
krve, kteří krev darovali už 80krát a jsou držiteli Zlatého kříže III. třídy. Jsou  to 
pánové Jan Jurček (ocenění si převzal na zasedání) a Jaroslav Harman.  

Na programu jednání byla především řada bodů týkajících se rozpočtu obce. Dále 
pak zastupitelé například:  

- schválili pojmenování nové ulice Bezová, která odbočuje na jih od ulice 
Vrablovecká v nejnovější zástavbě rodinných domků na východním konci 
Vrablovce, 

- schválili záměr učinit potřebné administrativní a smluvní kroky k tomu, aby se 
honitba na území ludgeřovického katastru vrátila myslivcům z naší obce. 

Bylo to poslední letošní zasedání zastupitelstva. Starosta obce pak závěrem všem 
poděkoval za práci pro obec a popřál přítomným i všem občanům obce pěkné 
vánoce a vše nejlepší do příštího roku. Následoval symbolický přípitek. 
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Z oslavy stoletých narozenin paní Anastázie Krokrové 

V sále Obecního domu se 30. prosince 2011 k oslavě sešla početná společnost. Byli 
to široká rodina oslavenkyně, její známí a také celá pětičlenná Rada obce 
Ludgeřovice v čele se starostou. Vzhledem k tomu, že paní Anastázie Krokrová měla 
10 sourozenců, 4 vlastní děti, má 6 vnoučat, 9 pravnoučat a údajně „na cestě“ i jedno 
prapravnouče, byla sešlost v sále opravdu velká a ve velkém stylu se i gratulovalo a 
oslavovalo. Mezi spoustou květin dominovala kytice se stovkou ostře červených růží. 
Mezi dárky zaujal velký portrét oslavenkyně namalovaný členem rodiny. Paní 
Anastázie Krokrová se podepsala do pamětní knihy obce Ludgeřovice a se všemi 
přítomnými si připila na zdraví a na další pěkné roky na tomto světě. 

Po společném obědě přišly gratulovat i „Bolatické babky“ v tradičním lidovém 
hlučínském oblečení a s hlučínským nářečím. Oslavenkyně si s nimi zazpívala 
několik písniček, které se zpívávaly v době jejího mládí. 

Stoletá paní Anastázie byla po celou dobu oslavy naprosto v pohodě, byla veselá, se 
všemi si povídala, prostě na to, že už začala druhou stovku let svého života je stále 
ve velmi dobré kondici. 

V pozdním odpoledni začala připravovat své nástroje i sjednaná hudba. Věřím, že se 
při ní i tancovalo a oslavenkyně si své sólo na parketu řádně užila. 

Přejme paní Anastázii Krokrové, aby z té začaté druhé stovky let na tomto světě si 
jich užila ve zdraví, pohodě a lásce ještě hezkou řádku. 
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A. Vjačka 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


